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1: Postkasser 
Befaring gjennomført med en tilbyder. Leverandør kommet med gode innspill til plasseringer. Tilbud 
mottatt. Tilbudet, forslag til plassering av postkasser og hvem som ‘hører til’ hvilke postkasser legges 
frem sakspapirene til generalforsamlingen. 
 
2: Garasjer 
Tilbud mottatt. Befaring gjennomført med en tilbyder. Alternativet til vedlikehold er bygge nye, men 
dette regnes som mye dyrere enn vedlikehold. Beskrivelse blir lagt frem i sakspapirene til 
generalforsamlingen. 
 
3: Søppelordning 
Individuelle søppelkasser som i dag regnes som enklest å gjennomføre. Det blir strengere regler mht 
plassering og avstander. Beskrivelse blir lagt frem i sakspapirene til generalforsamlingen. 
 
4: Budsjett 
Utarbeidet første versjon av budsjett for 2017. 
 
5: Kabel/fibernett 
Styret har vært i kontakt med Canal Digital etter henvendelse fra beboere. Canal Digital forutsetter at 
alle må være med hvis vi skal binde oss til en kollektiv avtale men vet ikke enda om dette er teknisk 
mulig. 
 
Flere beboere har allerede tegnet avtale med Viken Fiber. Styret ser det derfor lite sannsynlig at en 
kollektiv avtale med Canal Digital er mulig.  
 
6: Neste styremøte 
Mandag 13 mars 2017 kl 1800. 

 
 


